

扶康通訊 FU HONG Newsletter

www.fuhong.org



第十三屆「甜蜜心連心」步行籌款 The 13th Charity Walkathon

其他精彩內容：

- 國際廚師日 2016 P.5
 International Chefs Day 2016 P.5
- 「點墨·共融」展覽 P.6
 "Art" is Golden P.6

扶康會一年一度大型盛事「甜蜜心連心」步行籌款已舉行至第十三屆，並於 2016 年 12 月 10 日（星期六）順利舉行。是次活動移師至大埔海濱公園，接近 1,000 位傷健人士參與這項極具意義的活動。

本會衷心感謝各界人士的鼎力支持，當中不少社區人士及商業機構更是首次參與，為智障人士、精神康復者及自閉症人士的服務籌募經費。本會亦感謝支持是次步行籌款活動的贊助機構。今屆「最陣容鼎盛隊伍獎」為港基物業管理有限公司，共有 78 位義工參加。所有活動收益將全數用作本會服務，讓本會繼續積極發展殘疾人士服務，使他們發揮潛能，積極融入社會，齊建共融社會。

The 13th Charity Walkathon was held on 10 December 2016 (Saturday) at the Tai Po Waterfront Park. This significant event attracted approximate 1,000 participants with and without disabilities to join.

We would like to express our heartfelt gratitude to the generous support and donation from different sectors to raise fund for our services for persons with intellectual disabilities, psychiatric disabilities and autism. Our thanks also go to the sponsors, without their supports it would not have been possible. "The Biggest Team Award" belonged to Citybase Property Management Limited this year, in total of

78 volunteers from their company had joined the Walkathon. We would continue our endeavor to develop the potentials of persons with disabilities and promote social inclusion through concerted effort.

